
P R O T O K O Ł Nr XXVIII/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

z dnia 20 września 2016r, która odbyła się  

w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 13.00 – 15.00 

 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia XXVIII Sesji Rady 

Miejskiej w Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

- Komendanta Powiatowego Policji w Zawierciu - Ryszarda Skowrońskego 

- Komendanta Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu – Grzegorza Migdała 

- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec. 

 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec 

Wszyscy radni zostali powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone 

niezbędne materiały, czyli  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 

uczestniczyło 14 radnych, co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności. 

Radna nieobecna - Jolanta Ciołczyńska.  

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodniczący Rady poinformował - wpłynął wniosek mieszkańca Ogrodzieńca 

Pana Biedaka z prośbą o udzielenie głosu na sesji w sprawie drogi ul. Wodnej w 

Ogrodzieńcu. Przewodniczący zaproponował, aby w porządku obrad w wolnych 

wnioskach udzielić głosu Panu Biedakowi.  

 

Burmistrz wnioskował o poszerzenie obrad o dodatkowe punkty:  

 Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

 Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

 Wnioski i oświadczenia.  



Radni przyjęli jednogłośnie zaproponowane zmiany w porządku obrad. 

 

Porządek obrad wg którego prowadzona była sesja przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 21 czerwca 2016r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem naprawy 
drogi powiatowej nr 1730S ulica Mickiewicza w miejscowości Fugasówka, Gmina 
Ogrodzieniec.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec 
położonej w obrębie Gulzów na czas oznaczony do trzech lat z dotychczasowym 
dzierżawcą w trybie bezprzetargowym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec 
położonej w obrębie Gulzów na czas oznaczony do trzech lat z dotychczasowym 
dzierżawcą w trybie bezprzetargowym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec 
położonej w obrębie Gulzów na czas oznaczony do trzech lat z dotychczasowym 
dzierżawcą w trybie bezprzetargowym.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/202/2016 Rady Miejskiej w 
Ogrodzieńcu z dnia 26 lipca 2016r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych na obszarze Gminy 
Ogrodzieniec.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego w 
budynku położonym przy ul. 1 Maja w Ogrodzieńcu w trybie przetargowym. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 

Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków 

inwestycyjnych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków w budżecie 
gminy Ogrodzieniec na 2016r.  

12. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

13. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

14. Wnioski i oświadczenia.  

15. Zamknięcie obrad. 
 
 
 
Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 21 czerwca 2016r.  
 
Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 21 czerwca 2016r - został przyjęty przez 
radnych bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 
 
  



Ad. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem 
naprawy drogi powiatowej nr 1730S ulica Mickiewicza w miejscowości 
Fugasówka, Gmina Ogrodzieniec.  
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG Pana Andrzeja Mikulskiego. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVIII/214/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem naprawy 

drogi powiatowej nr 1730S ulica Mickiewicza w miejscowości Fugasówka, Gmina 

Ogrodzieniec - została przyjęta. 

 

 

 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Ogrodzieniec położonej w obrębie Gulzów na czas oznaczony do trzech lat z 
dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym. 
 
 Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarza MiG Ogrodzieniec pana Dariusza 
Ptasia. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxviii_214_2016.pdf


Uchwała Nr XXVIII/215/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Ogrodzieniec położonej w obrębie Gulzów na czas oznaczony do trzech lat z 
dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym - została przyjęta. 
 

 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Ogrodzieniec położonej w obrębie Gulzów na czas oznaczony do trzech lat z 
dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarza MiG Ogrodzieniec pana Dariusza 
Ptasia. 
 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVIII/216/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Ogrodzieniec położonej w obrębie Gulzów na czas oznaczony do trzech lat z 

dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym - została przyjęta. 

 

 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Ogrodzieniec położonej w obrębie Gulzów na czas oznaczony do trzech lat z 
dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym.  
 
Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarza MiG Ogrodzieniec pana Dariusza 
Ptasia. 
Uwaga do uchwały w tytule uchwały ma być w obrębie Podzamcza a nie 

Gulzowa,dalej w treści uchwały jest właściwy zapisane sprawa dot. Podzamcza 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxviii_215_2016.pdf


Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVIII/217/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Ogrodzieniec położonej w obrębie Podzamcza na czas oznaczony do trzech lat z 

dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym - została przyjęta. 

 

 

 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/202/2016 Rady Miejskiej 
w Ogrodzieńcu z dnia 26 lipca 2016r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych na obszarze Gminy 
Ogrodzieniec.  
 
Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na komisjach rady wobec czego Radni 

odstąpili od ponownego omawiania projektu tej uchwały podczas sesji. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVIII/ 218/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/202/2016 Rady 
Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 26 lipca 2016r. w sprawie określenia wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych na obszarze Gminy 
Ogrodzieniec - została przyjęta. 
 

 

 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxviii_217_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxviii_218_2016.pdf


Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 
w budynku położonym przy ul. 1 Maja w Ogrodzieńcu w trybie przetargowym. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG Pana Andrzeja Mikulskiego  
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVIII/219/2016 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 
mieszkalnego w budynku położonym przy ul. 1 Maja w Ogrodzieńcu w trybie 
przetargowym - została przyjęta. 
 

 

 
Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 

Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków 

inwestycyjnych. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG Pana Andrzeja Mikulskiego.  
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVIII/220/2016 w sprawie przekazania środków finansowych dla 

Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków 

inwestycyjnych - została przyjęta. 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxviii_219_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxviii_220_2016.pdf


 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków w 
budżecie gminy Ogrodzieniec na 2016r.  
 
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy Panią A. Kuźniak, Pani 
Skarbnik wniosła o poprawkę polegającą na wykreśleniu słów zmniejszyć plan 
dochodów.  
 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVIII/221/2016 w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków w 

budżecie gminy Ogrodzieniec na 2016r - została przyjęta. 

 

 
 
Ad. 12 
Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
 

Radna Małgorzata Janoska - Zwracam się z przypominającą prośbą o remont 

uliczki Słowackiego między blokami nr 8 i 9 w możliwie najszybszym terminie.  

Drugą prośbą jest przejścia dla pieszych na ul. Kościuszki od drogi pomiędzy szkołą 

a starym przedszkolem.  

 

Radna Maria Lipka-Stępniewska - Odcinek ulicy Kościuszki za kościołem w stronę 

Podzamcza jest szczególnie niebezpieczny w miejscu, gdzie jest skarpa i bardzo 

wąskie przejście dla pieszych. Stąd prośba o zniesienie tej skarpy i poprawę 

bezpieczeństwa dla pieszych, szczególnie dzieci idących do szkoły. Może w ramach 

współpracy z Powiatem Zawierciańskim udałoby się wykonać chodnik na ulicy 

Kościuszki w stronę Podzamcza?  

 

Radny Grzegorz Wałek - Co z rondem? Czy jest zaprojektowane przejście dla 

pieszych na ulicy Szkolnej? Czy coś się zmieniło w Punkcie Selektywnej Zbiórki 

Odpadów? Ostatnio nie wszystkie odpady są przyjmowane, powstały listy, na które 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxviii_221_2016.pdf


trzeba się zapisywać wraz z podawaniem swoich danych osobowych. Czy jest to 

zgodne z podpisaną umową? Co z boiskiem, które mogłoby powstać na placu po 

byłym przedszkolu. Przydałoby się pełnowymiarowe boisko sportowe w Ogrodzieńcu 

dla dzieci i młodzieży szkolnej. Proszę o położenie nakładki asfaltowej na całej 

długości ulicy Szkolnej, która jest w złym stanie technicznym.  

Przydałaby się zmiana organizacji ruchu między blokami, gdyż na wąskiej uliczce 

zimą np. straż pożarna na pewno nie przejedzie. 

 

Radna Beata Jakacz Prosimy o informacje dotyczące realizacji nakładki asfaltowej 

w miejscowości Śrubarnia na ulic Sadowej i Rodackiej – przybliżony termin realizacji. 

 

Radny Zbigniew Fabiańczyk - Mieszkańcy Giebła zadają pytania dotyczące 

Studium Zagospodarowania Przestrzennego. Proszę o informacje na ten temat i 

zamieszczenie w Gazecie Ogrodzienieckiej. 

 

Radna Grażyna Gołuchowska - Mieszkańcy Podzamcza i gminy zadają pytania 

dlaczego Spółka Zamek nie dokłada do sprzątania, budowy chodników i utrzymania 

czystości. Proszę o udzielenie informacji mieszkańcom na jakiej zasadzie działa 

Spółka Zamek. 

 

Radny Jerzy Janoska - Przejazd przed zimą na Markowiznę, żeby nie było tam 

problemów z dojazdem po śmieci. Czy można przedłużyć trasę autobusu szkolnego 

z Zawiercia, który dojeżdża do Ryczowa Kolonii, aby dojeżdżał do Ryczowa.  

 

Odpowiedzi Burmistrza:  

 Remont ulicy między blokami nr 8 i 9 jest planowany do wykonania w ramach 

bieżących napraw.  

 Wyznaczenie przejścia dla pieszych na ulicy Kościuszki – obecnie są 

rozstrzygnięte dwa przetargi na przebudowę drogi wojewódzkiej, ale nie 

obejmują one zakresem odcinka przy „starym przedszkolu”. Roboty obejmą 

przebudowę skrzyżowania z ul.1 Maja i odcinka ulicy od centrum miejscowości 

do końca ciągu chodników w kierunku Podzamcza.  

 W ramach bieżącego utrzymania postaramy się zniwelować skarpę przy ul. 

Kościuszki, aby ułatwić przejście dla pieszych.  

 Chodnik do Podzamcza – projekt przebudowy drogi i chodników, którą 

posiadamy obejmuje teren zabudowany w Ogrodzieńcu.Nie ma dokumentacji 

na odcinek Ogrodzieniec – Podzamcze w terenie niezabudowanym.  

 Obecnie kończymy budowę chodnika w Gieble Kolonii i jesteśmy w trakcie 

budowy chodnika w Podzamczu. Dopiero po ukończeniu tych inwestycji 

moglibyśmy ruszyć z kolejnymi. 

 Budowa ronda – wykonawca jest wybrany, w najbliższym czasie prace 

zostaną rozpoczęte. (więcej na str.1) 

 PSZOK – mamy podpisaną umowę z Remondisem, w której firma jest 

zobowiązana nieodpłatnie przyjmować odpady posegregowane dostarczane 



przez mieszkańców gminy w każdą sobotę. Sprawdzanie danych od osób 

przywożących odpady ma na celu identyfikację, czy są naszymi 

mieszkańcami, czy też osobami spoza gminy.  

 Boisko na placu po byłym przedszkolu to inwestycja, która musi poczekać, 

gdyż trwają jeszcze sprawy sądowe o zwrot jednej z działek.  

 Mamy przygotowaną dokumentację na remont ulicy Sadowej w Śrubarni, ale 

nie uda się tego zrealizować, gdyż środki na inwestycje drogowe zostały już 

wyczerpane.  

 W dniu 17 marca br. był wyłożony do publicznej wiadomości projekt Studium 

Zagospodarowania Przestrzennego, po czym wpłynęło ponad 200 uwag. Po 

przeanalizowaniu każdej z nich przekazaliśmy uwagi autorom planu, którzy 

pracują nad wersją uwzględniającą większość uwag. Czeka nas ponowne 

wyłożenie skorygowanego Studium do końca roku. Uchwała przyjmująca nowy 

dokument powinna być podjęta w miesiącach luty-marzec przyszłego roku.  

 Nie ma możliwości, aby Spółka Zamek finansowała prace i zadania należące 

do właściwości gminy takie jak: budowa chodników, utrzymanie czystości czy 

innych. Jest to spółka mająca inne zadania, a jej działalność określa kodeks 

spółek handlowych. Głównym zadaniem jest administrowanie w imieniu gminy 

zabytkiem - Zamkiem Bonerów w Podzamczu oraz tworzenie warunków do 

rozwoju turystyki w gminie. Z uzyskanych przychodów spółka przeprowadza 

remonty i te zmiany są widoczne, co wpływa pozytywnie na wizerunek naszej 

gminy. Mamy udział w uzyskiwanych obrotach spółki i stanowi to dochód 

gminy, który przeznaczamy m.in. na prace, o których była mowa w zapytaniu. 

Rocznie jest to ok. 100 tysięcy złotych.  

 Sprawę dojazdu na posesję na Markowiźnie przekażę do Zakładu Gospodarki 

Komunalnej. W sprawie wydłużenia linii autobusowej należy rozmawiać z 

przewoźnikiem, gmina zapewnia tylko dowóz dzieci i młodzieży szkolnej do  

szkół podstawowych i gimnazjum.  
 
 

Ad. 13 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

 

1 września w naszych szkołach naukę rozpoczęło 669 uczniów - w tej liczbie jest 

456 uczniów szkół podstawowych oraz 213 uczniów gimnazjum. Największą szkołą 

podstawową jest SP w Ogrodzieńcu – 239 uczniów. Pozostałe szkoły są znacznie 

mniejsze. W nowym roku szkolnym pracę rozpoczęły również oddziały „0” oraz 

przedszkolne w Ogrodzieńcu (116 wychowanków), oraz w Gieble, Podzamczu i 

Ryczowie . Zgodnie z zapowiedzią Ministerstwa Edukacji Narodowej w bieżącym 

roku szkolnym nastąpią zmiany systemowe. Wygaszane zostaną gimnazja, a 

sześcioletnie szkoły podstawowe zostaną przekształcone w szkoły ośmioletnie. 

Proponowane zmiany w bardzo istotny sposób wpłyną na działalność naszej oświaty. 

Po pierwsze muszą nastąpić zmiany w funkcjonowaniu oddziałów przedszkolnych. 

Obecnie oddziały przedszkolne w Gieble i w Ryczowie funkcjonują w budynkach 



szkół podstawowych, więc w sytuacji gdy konieczne będzie utworzenie warunków do 

nauki dla klas VII i VIII prawdopodobnie zajdzie konieczność ich likwidacji. Ponadto 

budynek gimnazjum, który dziś może pomieścić nawet 300 uczniów, będzie świecił 

pustkami, bo w Cementowni i Fugasówce mamy łącznie ok. 70 uczniów. Dziś trudno 

też przewidzieć sytuację Przedszkola w Ogrodzieńcu. Mając na względzie poprawę 

warunków opieki nad przedszkolakami w mieście w latach poprzednich gmina starała 

się o rozbudowę placówki przy budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. 

Otrzymaliśmy zapewnienie finansowania ze środków Unii Europejskiej i w tym roku 

miało nastąpić rozpoczęcie robót, ale w obliczu zmian w oświacie celowość 

rozbudowy budynku stoi pod znakiem zapytania. Nie wiadomo ostatecznie czy cała 

„podstawówka” będzie w dzisiejszym budynku, czy też klasy starsze będą dowożone 

do obecnego budynku gimnazjum- wówczas zbędna byłaby rozbudowa budynku. W 

tej sprawie Burmistrz spotkał się z rodzicami przedszkolaków w dniu 1 września br. i 

przedstawił obecną sytuację oświaty w naszej gminie. Zmiany w oświacie nie są 

jeszcze przyjęte przez Sejm, ale znany jest projekt ustawy przygotowanej przez 

MEN. 

  

We wrześniu odbyły się zebrania wiejskie we wszystkich sołectwach na terenie 

gminy. Wiodącym tematem było omówienie funduszu sołeckiego na rok 2017. 

Poruszane były również sprawy różne sołectw. 

 

7 września Burmistrz Miasta i Gminy Ogrodzieniec spotkał się z dyrektorem Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w sprawie planowanej przebudowy dróg na terenie Ogrodzieńca.  

 

8 września w Urzędzie Miejskim w Zawierciu odbyło się spotkanie w sprawie 

propozycji aneksu do umowy pomiędzy gminą Zawiercie i gminą Ogrodzieniec na 

kursowanie czerwonych autobusów. Obecnie nasza gmina dopłaca do linii nr 7 i nr 8 

obsługiwanych przez ZKM Zawiercie 2,75zł/kilometr. Gmina Zawiercie 

zaproponowała, podwyżkę od 1 października br. do 5zł za kilometr. Ostatecznie w 

wyniku późniejszych negocjacji pozostała kwota 2,75zł/km, natomiast ograniczono 

liczbę wozokilometrów. 

 

15 września w Sali Narad w Ogrodzieńcu odbył się Konwent Dyrektorów Zarządów 

Dróg Powiatowych województwa śląskiego z udziałem wicemarszałka Województwa 

Śląskiego Stanisława Dąbrowy. Na spotkaniu omawiane były aktualne problemy 

zarządzania drogami. Referaty w tej sprawie wygłosili dyrektor Zarządu Dróg 

Wojewódzkich\ \ oraz Burmistrz Miasta i\ Gminy Ogrodzieniec. Po zakończeniu obrad 

uczestnicy konwentu zwiedzili Zamek Ogrodzieniecki w Podzamczu. 

 

Inwestycje w gminie 

Zakończyły się prace przy przebudowie ciągu dróg gminnych: ul. Piastowskiej i ul. 

Południowej w Ogrodzieńcu. Wykonawca prowadzi ostatnie prace porządkowe, ale 

mieszkańcy już teraz mogą się cieszyć nowymi chodnikami i wyremontowaną 



jezdnią. Inwestycja jest dofinansowana w 50% ze środków Programu Rozwoju 

Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019. 

W ostatnim okresie przeprowadzono remont nawierzchni ul. Wodnej w Ogrodzieńcu. 

Zakończono prace przy budowie kolejnego odcinka chodnika w Gieble Kolonii po 

stronie południowej. Jednocześnie rozpoczęto roboty przy budowie ostatniego 

odcinka chodnika, o długości prawie 250 mb. Po zakończeniu robót możliwe będzie 

dojście od Morusów do ul.Długiej w Gieble Kolonii- zgodnie z podpisaną umową 

wykonawca zakończy ten zakres do połowy grudnia 2016r. Trwają prace przy 

budowie drogi gminnej – ul. Różanej w Ogrodzieńcu wraz z kanalizacją deszczową i 

sanitarną. Prace zakończą się w grudniu br. Gmina zawarła umowę na przebudowę 

ul.Spacerowej w Ogrodzieńcu na odcinku od ul.1 Maja do ul.Piastowskiej. Planowane 

zakończenie robót - końca listopada br. 

Rozpoczęły się roboty przy budowie chodnika przy ul.Wojska Polskiego po stronie 

południowej na odcinku ok.350 mb od początku zabudowy do Placu Jurajskiego. 

Termin zakończenia do końca listopada br.  

 

Ad. 14 

Wnioski i oświadczenia.  

 

 Głos zabrał mieszkaniec Ogrodzieńca Pan Biedak, który poruszył sprawę remontu 

ul. Wodnej w Ogrodzieńcu. Ze szczegółami wystąpienia można zapoznać się 

odsłuchując nagrań z obrad sesji umieszonych na stronie internetowej Gminy 

Ogrodzieniec w BIP ie - link nagrania z sesji . 

 

sołtys Gulzowa poinformował W dniu 19 września br. w Gulzowie spłonął dom 

mieszkalny. Nieszczęście dotknęło dwoje ludzi, którzy w jednym momencie stracili 

dom i dorobek całego życia. Stąd apel do ludzi dobrego serca o pomoc – pomóżmy 

im odbudować dom, by mieli gdzie powrócić i zamieszkać. 

 

 

Ad. 15 

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku  

z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.  

 

 

Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 

 

  

 


